



## HOTEL VILLA REIN, GERMANY

### FACILITIES

Das denkmalgeschützte Hotel Villa Rein glänzt nach umfangreicher Generalsanierung als erstes Boutiquehotel in Bad Reichenhall als veritables Juwel bayerischer Hotellerie. In die Mauern der 1898 erbauten Gründerzeitvilla vereint sich zeitgemäßer Hotelkomfort und alter Charme zu einem harmonischen Ganzen. Mit sehr viel Engagement und Fachkompetenz schuf Hotelinhaber Sebastian Xaver Rein ein Domizil mit einem ganz besonderen Charakter. Schon das reich verzierte Treppenhaus begrüßt die Gäste beim Betreten der Villa Rein. In den Fluren des Boutiquehotels finden sich Einbauschränke aus der Gründerzeit und auch die Türen zu den Hotelzimmern stammen noch aus dieser Epoche. Die neue Empfangstheke aus Messing holt zurück in die Gegenwart. Höchster Komfort, schönste Bergblicke und traumhaft bequeme Betten sorgen in den 14 Superior-Zimmern der wunderschönen Vier-Sterne-Villa für ein adäquates Wohnerlebnis. Entspannung auf höchstem Niveau erlebt man bei einem Besuch im Spa- und Familienresort Rupertustherme. Pure Erholung auf über 1500 qm Wasserfläche garantieren die bis zu 40 Grad warmen Innen- und Außenpools mit Bad Reichenhaller Alpensole. Von der Wanderung in den Bergen bis zum klassischen Konzert der Bad Reichenhaller Philharmonie – in dem Kurort kommen Naturliebhaber, Genießer, Kulturfreunde und sportlich Aktive voll auf ihre Kosten.

The Villa Rein Hotel, a listed building, shines after an extensive general renovation as the first boutique hotel in Bad Reichenhall as a veritable jewel of Bavarian hotel business. In the walls of the 1898 built Wilhelminian style villa contemporary hotel comfort and old charm unite to a harmonious whole. With a great deal of commitment and expertise, hotel owner Sebastian Xaver Rein created a domicile with a very special character. Already the richly decorated staircase welcomes guests upon entering Villa Rein. In the hallways of the boutique hotel, there are built-in cabinets from the Wilhelminian period and the doors to the hotel rooms also date from this era. The new brass reception desk brings us back to the present. Highest comfort, most beautiful mountain views and fantastically comfortable beds provide in the 14 superior rooms of the beautiful four-star mansion for an adequate living experience. Guests experience relaxation on highest level with a attendance in the spa and family resort Rupertustherme. Pure recovery on more than 1500 sqm water surface guarantee the up to 40 degrees warm interior and external pools with bath Reichenhaller alpine brine. From a hike in the mountains to a classical concert by the Bad Reichenhall Philharmonic Orchestra – nature lovers, bon vivants, culture vultures and sports enthusiasts will all get their money's worth in this spa town.

Hotel Villa Rein  
 Host: Rein family  
 Frühlingstr. 8  
 D-83435 Bad Reichenhall  
 Phone:  
 00 49 / (0) 86 51 / 76 19 70  
 Fax:  
 00 49 / (0) 86 51 / 76 19 74 00  
 E-mail:  
 rezeption@hotelvillarein.de  
 Internet: www.hotelvillarein.de

All 14 rooms at Villa Rein Boutiquehotel are nonsmoking and feature a boxspring bed, a mini-bar, kettle, flat-screen TV, free WiFi and a private bathroom. All rooms offer a balcony or bay window, and some have a mountain view.

Rates depending on category and season from Euro 75

Distance from airport:  
 Salzburg 12 km  
 Munich 169 km

